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Protokół Nr 10/XXXV/2009 
 

z XXXV zwyczajnej sesji Rady Gminy w Boronowie, która odbyła się w dniu                      
29 grudnia 2009r. w sali narad Urzędu Gminy w Boronowie w godz. 15.00 –16.50. 
 
Ad. 1 
Przewodniczący Rady Gminy Roman Czornik otworzył sesję stwierdzając prawomocność 
obrad, gdyŜ na stan 15 radnych w posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych: 
Radny Henryk Ledwoń - nieobecny 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
Wójt Gminy – Rufin Majchrzyk 
Skarbnik Gminy – Małgorzata Cyl 
Radca Prawny – Mirosława Sulewska 
Dyrektor GOK – Bogusława Leśniowska 
Dyrektor ZPO – Jadwiga Stroniewska 
Kierownik GOPS – Irena Sitek 
oraz mieszkańcy 
 
Ad. 2 
Wójt Gminy Rufin Majchrzyk zgłosił wniosek o dodanie do porządku obrad punktu 5a pod 
nazwą „Podjęcie uchwały w sprawie zmian budŜetu gminy Boronów na 2009 rok”. 
 
Rada Gminy 14 głosami za (jednogłośnie) przyjęła wniosek Wójta Gminy. 
 
Następnie Rada Gminy 14 głosami za (jednogłośnie) przyjęła następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach radnych podejmowanych     

w okresie międzysesyjnym oraz informacje z prac Komisji Rady. 
5. Informacje z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
5a. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budŜetu gminy Boronów na 2009 rok. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budŜetu gminy Boronów na 2009 rok. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają               

z upływem roku budŜetowego 2009. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 68/XXXIV/2009 Rady Gminy          

w Boronowie z dnia 24 listopada 2009 r. w sprawie podatku od środków 
transportowych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Boronów             
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności poŜytku publicznego i wolontariacie 
na rok 2010”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki                     
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Boronów na rok 
2010”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Przeciwdziałania 
narkomanii na terenie Gminy Boronów na rok 2010”. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji BudŜetu i Finansów 
na rok 2010. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu i Turystyki na rok 2010. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Ochrony Środowiska, 
Rolnictwa i Leśnictwa na rok 2010. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Bezpieczeństwa          
i Porządku Prawnego na rok 2010. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Infrastruktury             
i Rozwoju Gminy na rok 2010. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Zdrowia i Opieki 
Społecznej na rok 2010. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 
2010. 

19. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 
20. Interpelacje i zapytania radnych. 
21. Wolne głosy i wnioski. 
22. Sprawy róŜne. 
23. Zakończenie sesji. 

 
Ad. 3 
Ze względu na brak uwag Rada Gminy 14 głosami za (jednogłośnie) przyjęła protokół                        
Nr 9/XXXIV/2009 z sesji Rady Gminy z dnia 24 listopada br. 
 
Ad. 4 
Przewodniczący Rady Roman Czornik poinformował o odbyciu się w okresie 
międzysesyjnym jednego posiedzenia wspólnego wszystkich komisji stałych dnia 15 grudnia 
br. 
 
Ad. 5 
Wójt Gminy Rufin Majchrzyk  przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym – informacja stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Radny Marian Ślęzok zadał pytanie, dlaczego mieszkańcy ul. Zacisznej nie zgodzili się na 
przekop sieci wodociągowej przez ich posesję. Czym to było spowodowane? 
 
Wójt Gminy wyjaśnił, iŜ powodem przesunięcia wykonania projektu przedłuŜenia sieci 
wodociągowej na ul. Zacisznej w Zumpach było brak zgody trzech mieszkańców tej ulicy na 
przekop przez ich posesje. Nie moŜna tej nitki poprowadzić poboczem drogi, gdyŜ jest ona 
zbyt wąska, ponadto posesje tych mieszkańców nie są zabudowane i w przyszłości 
podłączenie do tej sieci byłoby dla nich duŜo tańsze. Na dzień dzisiejszy jest juŜ nowe 
rozwiązanie poprowadzenia sieci wodociągowej na tej ulicy. Mianowicie na odcinku gdzie 
nie jest moŜliwe poprowadzenie nitki wodociągowej przez posesje będzie ona poprowadzona 
po drugiej stronie ulicy za rowem na terenie lasu i były juŜ przeprowadzone na ten temat 
wstępne rozmowy z Nadleśnictwem. 
 
Przewodniczący Rady poprosił o numer telefon do jednego z tych trzech mieszkańców          
i postara się przekonać ich do zmiany swojej decyzji. 
 
Radna Aniela Frania poprosiła o wyjaśnienie, dlaczego projekt na przebudowę                    
ul. Poprzecznej nie został zatwierdzony. 
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Wójt Gminy  wyjaśnił, iŜ projekt jest juŜ gotowy tylko Zarząd Dróg Wojewódzkich nie 
zgadza się na odprowadzenie wody do ich instalacji, a spadki dróg są w kierunku drogi 
wojewódzkiej. Wójt poinformował, iŜ rozmawiał z Dyrektorem w Katowicach i jest szansa, 
aby Zarząd Dróg zmienił swoją decyzję. 
 
Ad. 5a 
Skarbnik Gminy Małgorzata Cyl wyjaśniła, iŜ w § 1 uchwały zwiększamy budŜet gminy po 
stronie dochodów i wydatków o kwotę 44 884 zł. Jest to dotacja celowa otrzymana                  
z Funduszu Pracy przeznaczona na dofinansowanie pracodawcom kosztów kształcenia 
młodocianych pracowników. Koniecznie jest wprowadzenie tej dotacji do budŜetu, aby 
moŜna było do końca roku wypłacić pracodawcom zaległe kwoty, na które juŜ dawno złoŜyli 
wnioski. Ponadto w § 2 przenosimy środki między działami. Środki, które pozostają na 
promocji Gminy przenosimy w wysokości 740 zł na brakujące środki związane z wydaniem 
grudniowego Biuletynu Gminnego. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały, po czym Rada Gminy 14 głosami za 
(jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 70/XXXV/2009 Rady Gminy w Boronowie z dnia            
29 grudnia 2009 roku w sprawie zmian budŜetu gminy Boronów na 2009 rok. 
 
Ad. 6 
Skarbnik Gminy Małgorzata Cyl  wyjaśniła, iŜ w projekcie uchwały zmienia się załącznik 
nr 4 budŜetu Gminy na 2009r. pn. „Limity wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne 
w latach 2009 – 2011”, w którym wprowadza się zadanie Nr 7 pn. „Przebudowa ul. 3 Maja      
w Boronowie wraz z budową odwodnienia” na kwotę 1 691 133,48 zł.  
 
Radny Paweł Sukiennik poinformował o błędzie w kwocie na str. 1 projektu uchwały gdzie 
w zdaniu „-rubryka 13 planowane wydatki w 2011 roku jest a) 1 691,38 …”,  a powinna być 
kwota „-rubryka 13 planowane wydatki w 2011 roku jest a) 1 691,48 …” 

 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały, po czym Rada Gminy 14 głosami za 
(jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 71/XXXV/2009 Rady Gminy w Boronowie z dnia            
29 grudnia 2009 roku w sprawie zmian budŜetu gminy Boronów na 2009 rok. 
 
Ad. 7 
Skarbnik Gminy Małgorzata Cyl  wyjaśniła, iŜ uchwała ta jak co roku zawiera wykaz 
wydatków niewygasających i w większości są to zadania inwestycyjne: 

• „Budowa oświetlenia ulicznego ul. Poznańska” 5 000 zł; 
• „PrzedłuŜenie sieci wodociągowej na ul. Zacisznej w sołectwie Zumpy” 5 700 zł; 
• „PrzedłuŜenie oświetlenia gminnego na ul. Tartacznej w sołectwie Zumpy” 4 000 zł; 
• „Rozbudowa sieci wodociągowej ul. 3 Maja w Boronowie” 6 700 zł; 
• „Budowa kanalizacji ul. Młyńska 15 000 zł; 
• „Budowa ul. Lompy wraz z odwodnieniem ul. Lompy i ul. Dworcowej” 30 000 zł; 
• „Budowa ul. Poprzecznej” 12 000 zł. 

Ponadto wprowadza się dwa zadania nieinwestycyjne, a mianowicie: 
• Remont pomieszczeń w budynku Urzędu Gminy 100 000 zł; 
• Zimowe utrzymanie dróg 45 000 zł. 

 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały, po czym Rada Gminy 14 głosami za 
(jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 72/XXXV/2009 Rady Gminy w Boronowie z dnia        
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29 grudnia 2009 roku w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają            
z upływem roku budŜetowego 2009. 
 
Ad. 8 
Skarbnik Gminy Małgorzata Cyl  wyjaśniła, iŜ stawki podatkowe od środków 
transportowych nie mogą być mniejsze od minimalnych kwot, a myśmy stawkę podatku 
ustalili poniŜej kwoty minimalnej w przypadku „przyczep, naczep dwuosiowych” 
dotyczących „innych systemów zawieszenia osi jezdnych” w wysokości 1208 zł. Musimy 
zmienić tę kwotę na 1306 zł tak, aby nie była ona poniŜej minimalnej kwoty, która wynosi 
1305,39 zł. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały, po czym Rada Gminy 14 głosami za 
(jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 73/XXXV/2009 Rady Gminy w Boronowie z dnia 29 
grudnia 2009 roku w sprawie zmiany uchwały Nr 68/XXXIV/2009 Rady Gminy w 
Boronowie z dnia 24 listopada 2009r. w sprawie podatku od środków transportowych. 
 
Wyszedł Radny Krzysztof Bełkot. 
 
Ad. 9 
Wójt Gminy Rufin Majchrzyk  wyjaśnił, iŜ jest to ten sam program, który był podejmowany 
w ubiegłym roku. W programie tym dodano tylko w § 4 załącznika zapis dotyczący 
upowszechniania turystyki. Punkt ten został dodany z tego względu, Ŝe w 2010 roku zostanie 
ogłoszony konkurs dotyczący upowszechniania turystyki. 
 
Przyszedł Radny Krzysztof Bełkot. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały, po czym Rada Gminy 14 głosami za 
(jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 74/XXXV/2009 Rady Gminy w Boronowie z dnia       
29 grudnia 2009 roku w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Boronów         
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności poŜytku publicznego i wolontariacie na 
rok 2010”. 
 
Ad. 10 
Radny Edward CzyŜ wyjaśnił, iŜ juŜ na pierwszej sesji nowo wybranej Rady sugerował, aby 
jakąś część środków z tego programu alkoholowego przeznaczyć dla Klubu Sportowego. 
Klub sportowy w pewnym stopniu realizuje zadania przeciwalkoholowe dla młodzieŜy              
i zajęcia sportowe organizowane dla nich mają równieŜ na celu odciągnięcie ich od uŜywek i 
alkoholu. 
 
Wójt Gminy  wyjaśnił, iŜ musiałby być znów ogłoszony konkurs na te środki dla 
stowarzyszeń, a Gmina przecieŜ ogłasza juŜ jeden konkurs na środki finansowe dla 
stowarzyszeń. Czy Gmina rozpisze jeden konkurs na większą kwotę, czy teŜ dwa konkursy na 
mniejsze kwoty to wyjdzie na to samo, a przy tym byłoby więcej pracy. 
 
Radny Edward CzyŜ poinformował, iŜ zorientuje się jak to jest robione w innych gminach 
naszego powiatu. 
 
Radny Paweł Sukiennik wyjaśnił, iŜ uwaŜa, Ŝe środki finansowe z tego programu 
przekazane szkole na realizację zajęć przeciwalkoholowych dla młodzieŜy szkolnej nie są 
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stracone. Ponadto zadał pytanie Przewodniczącej Komisji Przeciwalkoholowej Pani Jolancie 
Sierańskiej czy przez te lata pracy są jakieś efekty wyczuwalne w walce przeciwalkoholowej 
wśród mieszkańców. 
 
Pani Jolanta Sierańska wyjaśniła, iŜ najpierw ustosunkuje się do wypowiedzi Radnego 
Edwarda CzyŜa. Wyjaśniła, iŜ popiera wypowiedz Wójta, poniewaŜ była niedawno na 
szkoleniu gdzie kładziono nacisk na prawidłowe wykorzystywanie środków. Przestrzegano 
przed kontrolą RIO w zakresie wykorzystywania finansów z programu alkoholowego. 
Przestrzegano równieŜ przed tym, komu przekazywane są środki z tego programu oraz na 
jakie cele. Wyjaśniła, iŜ Klub sportowy jest organizacją pozarządową i aby uzyskać takie 
środki finansowe musi napisać program i przystąpić do konkursu. Nie uwaŜa, aby nie moŜna 
było przekazać tych środków na sport, cieszy się, Ŝe są takie imprezy organizowane i 
młodzieŜ jest odciągana od wszystkich uŜywek. Bardzo duŜo imprez jest organizowanych 
zarówno w szkole jak i na terenie naszej gminy, gdzie jest zaangaŜowana młodzieŜ i jest 
zastosowana profilaktyka, poza tym są organizowane spektakle profilaktyczne. Te pieniądze 
nie są tylko wykorzystywane na profilaktykę, mają one równieŜ na celu pomóc tym, co w tym 
nałogu są. Pieniądze te są równieŜ przeznaczane na przeprowadzanie badań pod kątem 
uzaleŜnienia danego człowieka od alkoholu, na specjalistyczne poradnie, jest równieŜ 
podpisana jest umowa z punktem konsultacyjnym w Lublińcu. Środki te są prawidłowo 
wykorzystywane pomimo, Ŝe nie jest ich zbyt duŜo. Jeśli chodzi o ilość osób, którym udało 
się pomóc w naszej gminie to są dwie osoby. 
 
Radny Wiesław Kubieniec wyjaśnił, iŜ nie zgadza się z Radnym E. CzyŜem, bo to młodzieŜ 
z naszej szkoły, a przede wszystkim z gimnazjum jest bardziej naraŜona na uŜywki. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały, po czym Rada Gminy 14 głosami za 
(jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 75/XXXV/2009 Rady Gminy w Boronowie z dnia        
29 grudnia 2009 roku w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki                   
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Boronów na rok 2010”. 
 
Ad. 11 
Z uwagi na brak pytań do projektu uchwały Przewodniczący Rady przedstawił projekt 
uchwały, po czym Rada Gminy 14 głosami za (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 
76/XXXV/2009 Rady Gminy w Boronowie z dnia 29 grudnia 2009 roku w sprawie 
przyj ęcia „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy 
Boronów na rok 2010. 
 
Ad. 12 
Z uwagi na brak pytań do projektu uchwały Przewodniczący Rady przedstawił projekt 
uchwały, po czym Rada Gminy 14 głosami za (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 
77/XXXV/2009 Rady Gminy w Boronowie z dnia 29 grudnia 2009 roku w sprawie 
zatwierdzenia planu pracy Komisji BudŜetu i Finansów na rok 2010. 
 
Ad. 13 
Przewodniczący Rady zgłosił błąd w załączniku do uchwały w IV kwartale, pkt. 2, gdzie jest 
zapis „Analiza Projektu BudŜetu na rok 2010..”, a winno być: „Analiza Projektu BudŜetu na 
rok 2011…”. 
 
Następnie Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały, po czym Rada Gminy 14 
głosami za (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 78/XXXV/2009 Rady Gminy w Boronowie     
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z dnia 29 grudnia 2009 roku w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, 
Kultury, Sportu i Turystyki na rok 2010. 
 
Ad. 14 
Z uwagi na brak pytań do projektu uchwały Przewodniczący Rady przedstawił projekt 
uchwały, po czym Rada Gminy 14 głosami za (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 
79/XXXV/2009 Rady Gminy w Boronowie z dnia 29 grudnia 2009 roku w sprawie 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa na rok 
2010. 
 
Ad. 15 
Z uwagi na brak pytań do projektu uchwały Przewodniczący Rady przedstawił projekt 
uchwały, po czym Rada Gminy 14 głosami za (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 
80/XXXV/2009 Rady Gminy w Boronowie z dnia 29 grudnia 2009 roku w sprawie 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Prawnego na rok 2010. 
 
Ad. 16 
Z uwagi na brak pytań do projektu uchwały Przewodniczący Rady przedstawił projekt 
uchwały, po czym Rada Gminy 14 głosami za (jednogłośnie) podjęła uchwałę                       
Nr 81/XXXV/2009 Rady Gminy w Boronowie z dnia 29 grudnia 2009 roku w sprawie 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Infrastruktury i Rozwoju Gminy na rok 2010. 
 
Ad. 17 
Z uwagi na brak pytań do projektu uchwały Przewodniczący Rady przedstawił projekt 
uchwały, po czym Rada Gminy 14 głosami za (jednogłośnie) podjęła uchwałę                      
Nr 82/XXXV/2009 Rady Gminy w Boronowie z dnia 29 grudnia 2009 roku w sprawie 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej na rok 2010. 
 
Ad. 18 
Z uwagi na brak pytań do projektu uchwały Przewodniczący Rady przedstawił projekt 
uchwały, po czym Rada Gminy 14 głosami za (jednogłośnie) podjęła uchwałę                       
Nr 83/XXXV/2009 Rady Gminy w Boronowie z dnia 29 grudnia 2009 roku w sprawie 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2010. 
 
Ad. 19 
Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji Rady Gminy. 
Wyjaśnił, iŜ doszły go słuchy, iŜ niektórym mieszkańcom Huciska przeszkadza miejsce 
postawienia kontenerów na plastik i szkło. Jeśli chodzi o pytanie dotyczące właściciela drogi 
w Dołach przy gospodarstwie ekologicznym jest to droga gminna, ale nie będzie nic na niej 
robił, gdyŜ uczęszcza nią tylko właściciel gospodarstwa ekologicznego, a poza tym gmina ma 
na utrzymaniu inną drogę w Dołach, którą równieŜ poruszają się cięŜkie pojazdy i niszczą tą 
drogę. Jeśli chodzi o obniŜony znak na ul. 3-go maja w stronę stawów w Hucisku, był tam 
sprawdzić i wszystko jest w porządku. Jeśli chodzi o leŜące znaki na poboczach w stronę 
Zumpów, zostały zabrane, a sprawę zgłoszono pracownikom ZDW. Znak przy starym 
przedszkolu na ul. Wojska Polskiego został juŜ postawiony. Po świętach zniszczono 
przyczółek za rondem w stronę Zumpów, gdzie ktoś miał wypadek. LeŜy pogięty znak 
drogowy. Pani sołtys Dębowej Góry zgłosiła, Ŝe drogą powiatową wywoŜone jest drzewo z 
lasu samochodami o duŜym tonaŜu. Po interwencji Gmin Starostwo zamocowało na te drodze  
2 znaki ograniczenia nacisku na oś. 
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Radny Bogdan Hutsz poinformował, iŜ podobną sytuację mieli w Zumpach, gdyŜ tam 
równieŜ wywoŜono drzewo duŜymi samochodami. Wyjaśnił, iŜ pewnego dnia mieszkańcy 
zatrzymali taki samochód i zawiadomiono policję. Jednak nic to nie dało i Nadleśnictwo dalej 
wywozi drzewo. 
 
Ad. 20 
Radny Alfons Filipczyk zgłosił, iŜ na ul. Wolności nie zostało dokończone poprawianie 
poboczy. Czy zostanie to dokończone? 
 
Wójt Gminy  wyjaśnił, iŜ nie, myślał, Ŝe prace zostały przerwane na święta, a po świętach 
zostaną wznowione. 
 
Przewodniczący Rady wyjaśnił, iŜ w okresie przedświątecznym brakowało wody                 
w Zumpach, prosi o interwencję, aby coś z tym ciągle pojawiającym się problemem zrobić. 
 
Wójt Gminy wyjaśnił, iŜ wszystko wskazuje na to, Ŝe jest zatkany wodociąg na „Ryzi” za 
Zumpami. W wigilię pobór wody do kolacji był duŜy i wtedy brakowało wody w Zumpach,      
a gdy wszyscy zasiedli do kolacji to ciśnienie w Zumpach wzrosło do 3 atmosfer. KaŜdy 
większy pobór wody w Boronowie powoduje brak ciśnienia wody w Zumpach. Będzie to 
sprawdzone z kilkoma hydraulikami, aby w końcu rozwiązać nieustannie pojawiający się 
problem z brakiem wody   w Zumpach. 
 
Radny Alojzy Fogel wyjaśnił, Ŝe gdy odpowietrzali sieć wodociągową w Dębowej Górze to 
ciśnienie wody nie było duŜe. Wydaje mu się, Ŝe moŜe być zatkany zawór zwrotny za 
Zumpami. Prosi, aby to sprawdzić.  
 
Radny Edward CzyŜ zadał pytanie, czy od ostatniej sesji odezwał się Pan Zaleski w sprawie 
planu zagospodarowania przestrzennego Boronowa. 
 
Wójt Gminy  wyjaśnił, iŜ był Pan Zaleski przed świętami, ale nie rozmawiał z nim, a Pani 
RóŜa Matjeka jest w tej chwili na urlopie. Poza tym wyjaśnił, iŜ nie ma jeszcze opinii z 
Lasów Państwowych. 
 
Radny Alfons Filipczyk zgłosił, iŜ drogą w stronę Sitków równieŜ było wywoŜone drzewo 
cięŜkimi samochodami i zniszczono drogę. Poprosił, aby załatano dziury. 
 
Ad. 21 
Dyrektor ZPO Jadwiga Stroniewska poinformowała, iŜ od 1 stycznia nasza szkoła wchodzi 
w realizację projektu pt. „Akademia uczniowska”. Projekt jest adresowany do klas 
gimnazjalnych i będzie trwał do 2014 roku. Zadaniem projektu jest rozwijanie zainteresowań 
w zakresie matematyki, fizyki i chemii. Uczniowie będą mogli wykonywać róŜnego rodzaju 
doświadczenia oraz będą mieli refundowane wyjazdy do Akademii w całej Polsce. 
Dodatkowo dla uczniów tych klas będą organizowane dodatkowe zajęcia. Wszystkie te klasy 
biorące udział w projekcie na koniec będą musiały oprócz egzaminów wykonać równieŜ 
prezentację. Jedynym ograniczeniem tego projektu jest to, iŜ moŜe w nim uczestniczyć tylko 
jedna klasa. Umowa będzie podpisana 11 stycznia. Poinformowała równieŜ,                             
o organizowanym szkoleniu 21 stycznia w Katowicach na temat projektu dotyczącego 
współpracy z Czechami. Jest to międzynarodowy projekt, który dotyczy wyłącznie Czech, 
Węgier i Słowacji. UwaŜa, Ŝe skoro gmina ma podpisaną umowę partnerską z Czechami 
warto by było wykorzystać te środki z projektu. O środki moŜe aplikować zarówno szkoła jak 
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i Urząd Gminy. Program jest finansowany w 50%.  W tym roku szkoła zrezygnowana             
z przystąpienia do programu Comenius, a skupi się na tym projekcie dotyczącym współpracy 
z Czechami. Podziękowała Wójtowi oraz Radzie za całoroczną współpracę. 
 
Ad. 22 
Przewodniczący Rady poinformował o pismach jakie wpłynęły: 

• w sprawie szkolenia dotyczące organizacji biura Rady i Gminy dnia 8 stycznia; 
• poinformował o wpłynięciu Ŝyczeń w okresie przedświątecznym; 
• poinformował o najbliŜszej sesji Rady Gminy, która odbędzie się 12 stycznia br. 

dotycząca uchwaleniu budŜetu Gminy Boronów. 
 
Radny Wiesław Kubieniec poinformował, iŜ w grudniowym biuletynie informacyjnym 
ukazała się informacja o zakończonych inwestycjach, gdzie napisano, Ŝe zostało zakończona 
budowa oświetlenia w Grojcu i Hucisku, a mieszkańcy zrozumieli, Ŝe zakończono budowę 
tego oświetlenia i nie będzie juŜ dalej przedłuŜane oświetlenie. Prosi o sprostowanie tego 
zapisu w kolejnym biuletynie, Ŝe został zakończony tylko pierwszy etap i w miarę moŜliwości 
finansowej Gminy w przyszłości będzie wykonany drugi etap. 
 
Wójt Gminy  poinformował, iŜ w biuletynie ukazała się informacja o realizowanych                 
i zakończonych inwestycjach, które były wykonywane w 2009 roku. Wójt poinformował, Ŝe 
dzisiaj Radni otrzymali projekt uchwały budŜetowej na sesję w dniu 12 stycznia, ale później 
dostaną jeszcze jeden projekt budŜetu na 2010 rok przygotowany w specjalnym programie do 
publikacji uchwał w Dzienniku Urzędowym Województwa Śląskiego. Poinformował, iŜ 
projekt będzie taki sam jedynie wyglądem będzie się róŜnił.  
 
Ponadto Przewodniczący Rady i Wójt złoŜyli Radnym Ŝyczenia noworoczne. 
 
Ad. 23 
Przewodniczący Rady dziękując wszystkim za przybycie zamknął XXXV sesję Rady 
Gminy. 
 
Sporządziła: mgr Marzena Klabis 
 

 

 


